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Abstract (en)
A container comprises a tubular film 11 for flowable products. The opened tubular film can be placed in a cylindrical housing 31 between a cap 33
and a displaceable plunger 32. At the end of the tubular film 11 facing the cap 33, said tubular film is provided with a ring 20 which has a conical
sealing surface 21. When the contents of the tubular film 11 are discharged by advancing the plunger 32, said sealing surface 21 is pressed against
a counter-surface 35 of the cap 33 which surrounds the discharge aperture 34. The contents of the tubular film 11 are thus prevented from leaking
onto the inside wall of the housing. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Behälter umfaßt einen Folienschlauch 11 für fließfähige Substanzen. Der geöffnete Folienschlauch ist in ein zylindrisches Gehäuse 31
zwischen einer Kappe 33 und einem verschiebbaren Kolben 32 einlegbar. Auf der der Kappe 33 zugewandten Stirnseite des Folienschlauches
11 ist dieser mit einem Ring 20 versehen, der eine konische Dichtfläche 21 aufweist. Diese Dichtfläche 21 wird beim Ausbringen des Inhalts des
Folienschlauches 11 durch Vorschub des Kolbens 32 gegen eine Gegenfläche 35 der Kappe 33 gedrückt, die die Ausbringöffnung 34 umschließt.
So wird verhindert, daß der Inhalt des Folienschlauches 11 an die Gehäuseinnenwand gelangen kann. <IMAGE>
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